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پرسپولیس6

اولین جلسه گاریدو با درویش بعد از ورود به تهران

بی صبرانه منتظر بازی های پرسپولیس هستم
خوان کارلوس گاریدو سرمربی جدید پرسپولیس بامداد شنبه وارد تهران شد. از باشگاه پرسپولیس امیرعلی حسینی و 

حسین بادامکی معاون بین الملل و معاون ورزشی باشگاه به استقبالش رفتند.
گاریدو با یکی از دستیاران خود به ایران آمد و ساعاتی بعد به ساختمان باشگاه پرسپولیس رفت تا با درویش مدیرعامل 

باشگاه اولین جلسه کاری را برگزار کند.
در این نشست که دستیار گاریدو، بادامکی و امیرعلی حسینی هم حضور داشتند ابتدا مدیرعامل پرسپولیس به سرمربی 
و مربی جدید پرســـپولیس خوشـــامد گفـــت. وی در ادامه ابراز امیدواری کرد؛ این حضـــور مقدمه یک همکاری خوب و 
ماجراجویی موفق باشـــد که نه تنها به ادامه موفقیت ها و کسب افتخارات در رقابت های داخلی بینجامد بلکه با حضور 

گاریدو و همکارانش، بلندپروازی پرسپولیس به صحنه رقابت های آسیایی نیز کشیده شود.
رضا درویش با اشـــاره به اینکه از پرســـپولیس به عنوان محبوب ترین تیم ایران و حتی آســـیا یاد می شود درباره انتظارات 

هواداران برای قهرمانی در لیگ و همچنین خیز برای موفقیت های بیشتر در سطح قاره سخن گفت.
در ادامه ســـرمربی اسپانیایی سرخپوشان ایران نیز، ضمن تشکر از اعتماد باشگاه پرسپولیس و خیرمقدم مدیرعامل، 
اظهار داشـــت: برای من افتخار بزرگی است که سرمربی تیم محبوب و پرافتخاری چون پرسپولیس باشم که هوادارانی 
خاص دارد. من قبل از این یک بار در قالب ســـرمربی تیم العین امارات و برای بازی با اســـتقلال به ایران سفر کرده بودم 

ولی در این مدت فرصت داشتم پرسپولیس، هواداران آن و جایگاهش را نزد مردم ایران و در فوتبال آسیا بشناسم.
وی ادامه داد: من هم بی صبرانه منتظر حضور در مســـابقات با پرسپولیس هستم. می دانم مردم ایران چه قدر فوتبالی 

هستند. امیدوارم با هم در قالب همکاری و همراهی خوب، اتفاقات خوب و جالبی را رقم بزنیم.
در این نشست در مورد شرایط تیم، بازیکنان و برنامه های تمرینی نیز بحث و گفت وگو شد.

عیسی احتمالاً تمدیدی بعدی
باشـــگاه پرســـپولیس قصـــد تمدیـــد قرارداد عیســـی 
آل کثیـــر مهاجـــم خوزســـتانی خـــود را دارد. در همین 
رابطـــه مذاکراتـــی بیـــن طرفین انجام شـــده امـــا قرار 
اســـت تا یکـــی دو روز آینـــده تکلیف تمدید قـــرارداد با 
این بازیکن مشـــخص شـــود. به نظر می رســـد باشگاه 
پرســـپولیس به تمدید قرارداد بـــا مهاجم خود نزدیک 
اســـت و در صـــورت بـــه توافـــق رســـیدن طرفیـــن بر 
ســـر مبلغ، این قـــرارداد تمدیـــد شـــود. در صورتی که 
ایـــن قـــرارداد تمدید شـــود آل کثیر ســـومین تمدیدی 
پرســـپولیس نام خواهـــد گرفت. این اخبـــار در حالی 
منتشر شـــده که گفته می شـــود عیســـی آل کثیر هم 
خواســـتار قرارداد بالاتری اســـت که بایـــد دید مدیران 

باشـــگاه پرســـپولیس چقدر بـــا او راه خواهند آمد.

آزادی دنبال لغو تفاهمنامه با العروبه
بـــا مســـئولان باشـــگاه  محمدرضـــا آزادی درحالـــی 
پرســـپولیس وارد مذاکره شـــده و تمایل خـــود را برای 
انتقـــال به پرســـپولیس نشـــان داده که چنـــدی قبل 
توافقنامه ســـه جانبه ای بین باشـــگاه اماراتی، باشگاه 
نســـاجی قائمشـــهر و همچنیـــن محمدرضـــا آزادی به 
امضـــا رســـیده و باشـــگاه پرســـپولیس عمـــلاً در این 
شـــرایط نمی توانـــد آزادی را جـــذب کند، مگـــر اینکه 
ایـــن توافقنامه به نوعـــی و با هر دلیلی بـــه هم بخورد.
پـــدرش روز  برهمیـــن اســـاس محمدرضـــا آزادی و 
پنجشـــنبه جلســـه ای را در محل باشـــگاه پرسپولیس 
برگـــزار کرده و پـــس از انجـــام آخرین مذاکـــرات قرار 
بر این شـــد تـــا آزادی راهی امارات شـــده و در جلســـه 
با مســـئولان باشـــگاه اماراتـــی وضعیت نهایـــی خود را 

مشـــخص کند.
آخرین خبرهـــای دریافتی حاکی از آن اســـت که ظهر 
امروز این جلســـه بیـــن محمدرضـــا آزادی، ایجنتش و 
مدیران باشـــگاه العروبـــه امارات برگزار خواهد شـــد. 
آزادی بر اســـاس وعده ای که به باشـــگاه پرســـپولیس 
داده بـــه دنبـــال آن اســـت تـــا بتوانـــد از نظـــر قانونی 
تفاهمنامـــه را بـــه دلایل شـــخصی کنســـل کنـــد و اگر 
موفق بـــه این کار شـــود بلافاصله پس از بازگشـــت به 
تهران با حضور در ســـاختمان باشـــگاه پرسپولیس با 

ایـــن تیم قـــرارداد امضـــا خواهد کرد.
ایـــن مهاجم در فصـــل اخیر لیـــگ برتـــر 8 گل به ثمر 
رســـاند و در لیـــگ قهرمانـــان آســـیا هـــم 4 بـــار برای 
نســـاجی گلزنی کرده اســـت. حال باید دید در نهایت 
در جلســـه سرنوشت ســـازی کـــه ظهـــر فـــردا برگـــزار 

می شـــود چه اتفاقاتـــی رخ خواهـــد داد.

 سپاهان مانع جدید 
برای جذب لیموچی

ظاهـــراً ســـه روز قبـــل مذاکراتـــی بین پرســـپولیس و 
مهـــدی لیموچـــی انجام شـــده امـــا نه پرســـپولیس و 
نـــه ســـپاهان موفـــق به اخـــذ رضایـــت باشـــگاه اراکی 

نشـــده اند.
هر چنـــد هفته قبـــل مدیرعامـــل باشـــگاه آلومینیوم 
تاکیـــد کـــرده بـــود فقـــط پرســـپولیس بـــرای جـــذب 
لیموچـــی بـــا این باشـــگاه نامه نـــگاری کرده امـــا گفته 
می شـــود طلایـــی پوشـــان بـــا ارائـــه پیشـــنهاد بهتر و 
همچنیـــن علاقـــه قبلـــی ژوزه مورایس و تأکیـــد برای 
جذب او، در تلاش هســـتند تا هر طور شـــده لیموچی 

را بـــه اصفهـــان ببرند.
از ســـوی دیگـــر شـــنیده می شـــود ایـــن بازیکـــن برای 
حضـــور در پرســـپولیس مشـــکلی نـــدارد اما چـــون با 
باشـــگاه آلومینیـــوم قـــرارداد دارد بایـــد رضایـــت این 
باشـــگاه را بـــرای جدایـــی جلـــب کند. مســـئولان این 
باشـــگاه هـــم اعـــلام کرده انـــد در صورتـــی بـــا جدایی 
لیموچـــی موافقـــت می کننـــد کـــه مجتبی حســـینی 

ســـرمربی این تیـــم رضایت داشـــته باشـــد.
ظاهـــراً طـــی تماس هایی که مســـئولان پرســـپولیس 
با حســـینی داشـــته اند او مخالفتی بـــرای جدایی این 
بازیکن نداشـــته اســـت اما این موضوع باید رسمی به 

باشـــگاه آلومینیوم اعلام شـــود.

تعیین تکلیف کادر پزشکی پرسپولیس
رضا درویش مدیرعامل پرســـپولیس با صدور حکمی، 
دکتر فرید زرینه را به عنوان سرپرســـت کمیته پزشکی 

پرسپولیس منصوب کرد.
بـــا توجه به صـــدور این حکم، کادرهای پزشـــکی فعال 
در تیم های مختلف باشـــگاه از جمله تیم بزرگســـالان 
و آکادمی باشـــگاه، زیر نظر کمیتـــه مذکور و دکتر زرینه 

فعالیت خواهند داشت.
از این رو قرار اســـت زرینـــه در ابتدا اقـــدام به انتخاب 
گزینه های مورد بررســـی خود و باشـــگاه برای انتخاب 

پزشـــکان هر تیم در ســـطوح مختلف کند.
او که رزومه تنی چند از پزشـــکان مشـــغول در تیم های 
لیـــگ برتری و حتـــی رده های ملی فوتبال کشـــور را در 
اختیـــار دارد قرار اســـت در دو روز آینـــده با مدیرعامل 
باشـــگاه جلســـه برگزار کـــرده و دربـــاره ایـــن موضوع 

تصمیم گیـــری کند.
در این نشست قرار اســـت در خصوص ادامه همکاری 
باشگاه با علیرضا حقیقت پزشـــک تیم و سایر اعضای 
کادر پزشـــکی فصل گذشـــته تصمیم گیری شود تا آنها 
نیـــز راحت تر بتواننـــد برای حضـــور در تیمـــی دیگر با 
توجـــه به دو پیشـــنهادی کـــه دریافت کرده انـــد اقدام 
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معمای مجهول دستیاران گاریدو

اولیویا، مربی دروازه بانی از ویارئال آمد

پس از ورود خوان کارلوس گاریدو به تهران، عکســـی از 
او به همراه یکی از دستیارانش منتشر شد که ابتدا 

تصور می شـــد او با دستیار اول خود به تهران آمده 
اســـت اما ژاویر اولیویا، احتمـــالاً به عنوان مربی 
دروازه بان ها با پرســـپولیس کار کند . اولیویا یکی 
از دروازه بان های بازنشسته فوتبال اسپانیا است 

که ســـابقه بازی در تیم های سطوح پایین فوتبال 
اســـپانیا را دارد و از سال ۲۰۰۲ تا ۲۰۰۹، سنگربان اصلی 

تیم کاســـتیون بوده اســـت. احتمالاً  آشنایی او و گاریدو، به 
فصل ۲۰1۰/11 برمی گردد؛ جایی که گاریدو ســـرمربی تیـــم ویارئال بود و اولیویا به 
عنوان دروازه بان دوم در تیم حضور داشت. اولیوا در سال ۲۰11 و پس از سه سال 
حضور در ویارئال بدون انجام حتی یک دقیقه بازی در لالیگا، از فوتبال خداحافظی 

کرد و حالا سال هاست که به عنوان مربی دروازه بان ها فعالیت می کند.
 نکته عجیب اینجاســـت که گاریدو هنوز دســـتیار اول و دوم خود را به طور رسمی 
معرفی نکرده و هنوز مشـــخص نیست که پرسپولیس فصل آینده با چه کادری پا 
به لیگ برتر ایران می گذارد. در خبرهای ابتدایی، از توافق پرســـپولیس و گاریدو 
بر سر قرارداد با این مربی به علاوه دو دستیار صحبت شده بود و به نظر می رسد 
ژاویر اولیویا یکی از این دو دســـتیار باشد. با گذشت زمان، دیگر اعضای کادر این 
مربی اسپانیایی نیز مشخص می شوند و باید دید آیا مربیان ایرانی مانند سیدجلال 

حسینی جایی در کادر گاریدو دارند یا خیر.

الوکره عقب نشینی کرد، العربی جلو آمد

قطری ها بی خیال حسن نمی شوند

در حالـــی که پـــس از انتشـــار شـــایعات توافق تیـــم الوکره با 
عبدالکریم حسن، پرسپولیسی ها از حضور قطعی مدافع 
قطـــری برای فصل بعد خبر داده بودند، روزنامه  الرایه قطر 
خبر جدیدی در خصوص مذاکرات باشگاه های قطری با 
این مدافع منتشر کرده است. این منبع که برای اولین بار 

خبر مذاکره الوکره و عبدالکریم حسن را منتشر کرده بود، 
در خبری جدید مدعی شده که نمایندگان باشگاه العربی قطر 

برای نهایی کردن انتقال حسن در ایران حضور دارند.
ادعای الرایه در شرایطی صورت گرفته که خود عبدالکریم حسن هفته گذشته در مصاحبه 
رسمی با رسانه های قطری از حضور خود در پرسپولیس برای فصل آینده لیگ برتر ایران خبر 
داده بود. او در این مصاحبه گفته بود که به دلیل مشـــکلات خود در زمان حضور به عنوان 
بازیکن السد قطر، نمی تواند با هیچ تیم قطری دیگری قرارداد ببندد. منابع خبری نیز به این 
موضوع اشاره کرده اند که پرسپولیس پیش از این پیشنهاد ۳۰۰ هزار دلاری الوکره را رد کرده و به 
مبلغی زیر یک میلیون دلار برای فروش عبدالکریم حسن راضی نخواهد شد. باشگاه العربی 
خود را برای یک حضور پرقدرت در فصل جدید لیگ قطر آماده می کند و در بازی های تدارکاتی 
خود به مصاف تیم های الهلال عربستان و پورتو پرتغال خواهد رفت. هواداران پرسپولیس 
تنهـــا در صورتی فروش بازیکن کلیـــدی خود در نیم فصل دوم را می پذیرند که این انتقال، با 
قیمتی مناســـب رخ بدهد و پول حاصل از فروش عبدالکریم حســـین، برای تقویت تیم در 
پنجره نقل و انتقالات خرج شـــود. تقویتی که تاکنون با توجه به وضعیت خروجی های تیم 
انجام نشده و پس از تمدید بازیکنان اصلی تیم در اولویت بعدی مدیران باشگاه قرار دارد.

 گئورگی گولسیانی همراه با تیم ملی گرجستان در مسابقات یورو 
حاضر شد و در ترکیب این تیم هم به میدان رفت. حالا اما بحث 

تمدید قرارداد او به یکی از دغدغه های هواداران پرســـپولیس 
تبدیل شده است. گولســـیانی فصل گذشته هم ستاره خط 
دفاعی تیم پرســـپولیس در لیگ بیســـت و ســـوم بود که گل 

قهرمانی این تیم را هم به ثمر رســـاند؛ با این حال رویداد ویژه 
بعد از قهرمانی در لیگ به اســـتقبال او آمد، جایی که وارد لیست 

یورو ۲۰۲4 گرجستان شد و در سه مسابقه به میدان رفت.
 عملکرد درخشان گولسیانی در یورو۲۰۲4 هم باعث شد تا هواداران این 

تیم بر تمدید قرارداد مدافع ملی پوش گرجی خود تأکید کنند.
 اخیراً این مدافع در گفت و گو با رسانه های گرجستانی از علاقه اش به تیم 
دیناموتفلیس سخن گفته و همین موضوع باعث شد تا شایعه انتقالش 
بـــه این تیم قوت بگیـــرد با این حال اما گئورگـــی در گفت و گو با خبرنگار 
ایران ورزشـــی ضمن تکذیب این موضوع گفـــت: »موضوع توافقم با تیم 
دیناموتفلیـــس و انتقالم به این تیـــم را تکذیب می کنم و این خبر صحت 
نـــدارد. این که رســـانه هایی می گویند با این تیم قـــرارداد امضا کردم اصلاً 

درست نیست.«
 گولسیانی در پاسخ به این سؤال که »آیا مسئولان پرسپولیس برای تمدید 
قرارداد با شما تماس گرفتند؟« پاسخ داد: »آینده من هنوز مشخص نیست.«
 این مدافع گرجستانی بار ها از عدم تماس مسئولان پرسپولیس برای تمدید 
قراردادش انتقاد کرده بود و حالا هم سیگنال مثبتی برای تمدید قرارداد با 

سرخ ها ارسال نکرده است.

گولسیانی: آینده من هنوز مشخص نیست

با دیناموتفلیس توافق نکرده ام

نـــام خـــوان کارلـــوس  از روزی کـــه 
گاریدو را بـــه عنوان ســـرمربی جدید 
پرســـپولیس شـــنیدیم همـــواره این 
ســـؤال دربـــاره او مطرح بـــوده که آیا 
این مربـــی با وجود ســـابقه حضور در 
فوتبـــال منطقـــه، قابلیـــت و توانایی 
موفقیت در فوتبال ایران و باشگاهی 

مثـــل پرســـپولیس را دارد؟
پرســـپولیس بـــه عنـــوان موفق ترین 
باشـــگاه فوتبال ایران از حیث کسب 
مقـــام در لیگ برتر و لیـــگ قهرمانان 
بـــا  حـــالا  گذشـــته  ســـال   1۰ طـــی 
موفقیت های متوالی ســـطح توقعات 
هوادارانـــش را به حدی بـــالا برده که 
طبیعـــی بود هـــر مربی دیگـــری با هر 
کیفیـــت و هـــر رزومـــه ای وارد ایـــران 
شـــود و روی صندلـــی داغ نیمکـــت 
ایـــن تیم بنشـــیند کار بســـیار بســـیار 

دشـــواری خواهد داشـــت.
واقعیـــت اینکه بـــا تمـــام چالش ها و 
دســـت اندازهای پیـــش روی گاریـــدو 
و مدیـــران باشـــگاه پرســـپولیس هر 
رتبـــه ای غیـــر از قهرمانـــی لیـــگ برتر 
در فصل آینـــده برای ایـــن مربی یک 
شکســـت کامـــل خواهد بـــود چرا که 
حتی اوســـمار لوس ویرا با ســـابقه ای 
از گاریـــدو در نقـــش  بســـیار کمتـــر 
ســـرمربی هم این عنوان را به دست 

است. آورده 
ســـوی  آن  را  خودمـــان  بیایـــد  امـــا 
ایـــن داســـتان قـــرار دهیـــم و از نگاه 

سرمربی اســـپانیایی پرســـپولیس به 
چالـــش پیـــش روی او نـــگاه کنیـــم.

گاریـــدو فقـــط یـــک بـــار بـــرای بازی 
العیـــن – اســـتقلال بـــه ایـــران آمده 
و طبیعتـــاً بـــا جغرافیـــای کشـــور مـــا 
آشـــنایی ندارد. مهمتر اینکه شناخت 
او از فوتبـــال ایـــران جزئـــی اســـت و 
بـــا اینکـــه در دو هفتـــه اخیـــر ســـعی 
کرده ظاهراً شـــناختش را نســـبت به 
اســـکواد تیم و کیفیت فوتبـــال ایران 
بیشـــتر کنـــد امـــا کار او تـــازه از امروز 

آغـــاز خواهد شـــد.
برای گاریدو شـــغل جدیـــد چالش های 
فراوان و بزرگی خواهد داشت. او ابتدا 
باید باشـــگاه پرســـپولیس، فلسفه این 
باشـــگاه، میـــزان محبوبیـــت در ایران 
و آســـیا و خواســـته های هوادارانـــش را 
بشناســـد. گاریدو در وهله نخست باید 
بداند امکانات ســـخت افزاری باشـــگاه 
پرســـپولیس برای تمرین و مسابقه در 
چه حـــدی اســـت و احتمـــالاً چقدر با 
اســـتانداردهای مد نظر او حتی نسبت 
به آنچـــه در امارات و مصر دیده و لمس 

کرده فاصله دارد.
گاریـــدو باید بـــه ســـازوکارهای فوتبال 
ایـــران آشـــنا شـــود. او بایـــد بداند که 
اینجـــا تقریباً هیـــچ برنامـــه مدون و 
مشـــخصی بـــرای برنامه ریـــزی وجود 
نـــدارد و هـــر لحظـــه ممکـــن اســـت 
بـــا خبـــری تلـــخ یا حتـــی شـــیرین از 
لحاظ برنامه ریزی و نکات ســـاختاری 
ســـورپرایز  مســـابقات  بـــه   مربـــوط 

شود.
گاریدو باید بـــه این فهم و اســـتنتاج 
برســـد کـــه فوتبـــال ایـــران بیشـــتر از 
هر جـــای دنیا پســـتی و بلنـــدی دارد 
و از فصـــل نقـــل و انتقـــالات تـــا روز 

آخـــر لیـــگ و جنـــگ بـــرای قهرمانی 
همه چیز بـــه عجیـــب و غریب ترین 
شـــکل ممکن پیش می رود و دعواها، 
کشـــمکش ها، زیـــر و رو کشـــیدن ها 
و ارتباط هـــا شـــبیه اســـپانیا، مصـــر و 

امارات نیســـت.
البته که تمام آنچه در ســـطور گذشته 
بدان تأکید شـــد را نمی تـــوان با چند 
ساعت تماشـــای فیلم و چند جلسه 
توجیهـــی به ایـــن مربی گوشـــزد کرد 
یـــا فهماند و این مســـائل بـــه صورت 
تدریجـــی و در رونـــد کار بـــه گاریدو و 
همکارانش القا خواهد شـــد و همین 
نیز می تواند کار او را دشـــوارتر و البته 
همکاری پرســـپولیس با این مربی را 

ریســـکی تر کند.
مدیران باشگاه پرســـپولیس طبیعتاً 
راهکاری بـــرای القای ســـریع و کامل 
بـــه ســـرمربی  ایـــن مطالـــب مهـــم 
منتخـــب خـــود ندارنـــد و ایـــن همه 
نکتـــه مهـــم و اساســـی را نمی توان با 
یک نســـخه بـــرای گاریـــدو تجویز کرد 
اما ایشـــان ضمن همیاری و همکاری 
بـــا این مربـــی و در اختیار گذاشـــتن 
تمـــام امکانـــات، وظیفـــه دارنـــد نـــه 
چیـــزی را خیلی ســـفید و روشـــن نه 
خیلـــی تاریـــک بـــه او نشـــان دهند و 
حداقـــل اینکـــه در ابتدا بـــا صراحت 
و صداقت بـــه مشـــکلات، چالش ها 
و دشـــواری های مســـیر پیش روی او 
و تیمش اشـــاره کـــرده و واقعیت ها را 
تمام و کمال در اختیـــارش بگذارند.

فقط در این صورت اســـت که شـــاید 
او بتواند با شـــغل پردردسر و صندلی 
ســـوزانی کـــه تاکنـــون در اســـپانیا نه 
مصـــر تجربه کرده کنار بیاید و مســـیر 

تا حـــدودی برایش هموارتر شـــود.

دغدغه ها و ابهامات سرمربی جدید پرسپولیس

گزارش یک

محمد قراگزلو
روزنامه نگار

شغل اسپانیایی

سعید عزیزیان دروازه بان سابق پرسپولیس در 
خصوص شرایط این تیم و موارد حساس نقل 
و انتقالاتی مثل موضوع بیرانوند به سؤالات ما 

پاسخ داد.
 در رابطه با پرداختی باشگاه 

پرسپولیس که بعد از چند 
سال بالاخره بدهی ها و حتی 

آپشن های بازیکنان را هم 
پرداخت کرد چه نظری دارید؟

من معتقدم پرداخـــت مطالبات حق بازیکن 
است اما واقعاً با قرار دادن آپشن در قراردادها 
واقعاً مشـــکل دارم و معتقدم که هر موضوعی 
خارج از مفاد قرارداد که باشگاه باید به آن عمل 
کند خودش یک نوع بدعت بد برای بعضی از 
بازیکنـــان شـــده و موجب می شـــود برخی در 
بزنگاه ها مثلاً در همین فصل نقل و انتقالات 
از شرایط سوء استفاده کرده و شرایط را به سود 

خودشان کنند.
 منظورتان بیرانوند است؟

بـــه هـــر حـــال دو ســـال اســـت کـــه بیرانوند 
مســـائل مالی را بهانه قـــرار می دهد و در صدد 
سوء اســـتفاده از این موضوع اســـت و ســـعی 
می کند از این مسأله به نوعی بهره ببرد که کار 
درستی نیست. این در حالی است که باشگاه 
تمام سعی و تلاش خودش را انجام داد و تمام 

دیون بازیکنان و حتی آپشن ها را هم پرداخت 
کرد تا ثابت کند به فکر بازیکنان است و بالاخره 
با صبوری و پیگیری می تواند مشکلات را حل 

کند.
 در صورت جدایی بیرانوند فقط 

گوهری و رفیعی برای دروازه 
پرسپولیس باقی می مانند.

مـــن فکر می کنـــم گوهری دروازه بـــان خیلی 
خوبـــی اســـت و در تیم هـــای دیگر هـــم این 
موضـــوع را ثابـــت کرد. رفیعی هـــم دروازه بان 
خوبی اســـت اما از آنجا کـــه در این فصل باید 
در لیگ نخبـــگان بازی کنند یـــک دروازه بان 

ششدانگ می خواهند.
 اما اگر کار بیرانوند با پرسپولیس 

به مشکل بخورد شاید 
پرسپولیس در لیگ نخبگان 

دچار مشکل شود.
به نظرم فدراسیون باید کاری کند که بازیکنان 
خارجی بیشتری به فوتبال ما وارد شوند تا با این 

اقدام قیمت بازیکنانی که قصد دارند بازارگرمی 
کرده و پول های کلانی بگیرند شکســـته شود. 
آزاد کـــردن این قانـــون حتماً شـــرایط را برای 

فوتبال ما بهتر می کند.
 در خصوص مربی اسپانیایی که 

به پرسپولیس آمده چه نظری 
دارید؟

به هر حال مربی نسبتاً خوبی به لحاظ رزومه 
آمده که سابقه کار در فوتبال آسیا را هم داشته 
و این امر خیلی می تواند به پرسپولیس کمک 
کند اما به طـــور کلی رویه اســـتخدام مربیان 
خارجـــی در لیگ ما غلط اســـت چون ما باید 
اول مربی را بیاوریم و بعد بر اســـاس تفکرات 
آن مربی به ایشان اجازه بدهیم کارش را پیش 
ببـــرد و بازیکنان را انتخاب کند اما این رویه در 
فوتبال ما باب شده و کاری هم نمی توان کرد. 
با وجـــود این من خیلی امیدوارم افکار گاریدو 
در فوتبال ما جواب دهد و ایشان بتواند باز هم 

برای پرسپولیس موفقیت و قهرمانی بیاورد.

در شـــرایطی کـــه تکلیـــف بیرانوند و پرســـپولیس 
هنوز مشـــخص نشـــده باشـــگاه با در نظـــر گرفتن 
اینکه امکان برنگشـــتن بیرو بالاســـت دنبال گزینه 

مناســـب برای جانشـــینی او هـــم می گردد.
بـــا اینکـــه قرار بـــود آخـــر هفته قبـــل در ایـــن باره 
تعیین تکلیف شـــود امـــا ظاهراً باز هـــم این ماجرا 
کش آمـــده و حداقـــل تا آخـــر هفته جـــاری ادامه 

خواهد داشـــت.
آخریـــن شـــنیده ها حاکی از این اســـت که مدیران 
باشـــگاه پرســـپولیس تا پایان هفته جـــاری منتظر 
بـــرای بازگشـــت  عذرخواهـــی رســـمی بیرانونـــد 
می ماننـــد و اگـــر چنیـــن اتفاقـــی رخ نـــداد ســـراغ 
گزینه هـــای خـــود و ادامـــه شـــکایت از بیرانونـــد 

خواهنـــد رفت.
اما برای جانشـــینی بیرانوند هم باشـــگاه یک گزینه 
داخلـــی و یکـــی دو گزینـــه خارجی مد نظـــر دارد و 

مذاکـــرات مقدماتی بـــا آنها را پیش برده اســـت.
آنهـــا ابتـــدا ســـراغ گزینـــه اول و آخـــر داخلی خود 
یعنـــی محمدرضـــا اخبـــاری رفتند که چنـــد فصل 
بـــرای تراکتـــور بـــازی کـــرد و فصـــل گذشـــته گلـــر 
گل گهر ســـیرجان بـــود. واقعیـــت اینکـــه اخباری 
همچنـــان بـــا باشـــگاه ســـیرجانی قـــرارداد دارد اما 
بـــا توجه بـــه وجـــود بنـــد فســـخی در قـــراردادش 
بایـــد شـــرایط جدایـــی او فراهـــم شـــود. از طرفی 
اخبـــاری برای مذاکره نهایی با پرســـپولیس منتظر 
تعییـــن تکلیف و آخریـــن وضعیت بیرانوند اســـت 
چـــرا کـــه نمی خواهـــد در تیمـــی بـــازی کنـــد که با 
 حضور بیرانونـــد احتمال نیمکت نشـــینی اش بالا 

می رود.
از ســـوی دیگـــر ایـــن دروازه بـــان بـــرای دریافـــت 
رضایتنامـــه خود بایـــد مبلغ ســـنگینی را به گل گهر 

پرداخت کنـــد و به همین خاطر فعـــلاً وارد مذاکره 
با باشـــگاه ســـیرجانی نشـــده است.

همچنین باید در نظر داشـــت باشـــگاه پرسپولیس 
احمـــد گوهری را نیـــز در اختیار دارد و شـــاید پس 
از یـــک فصـــل حضـــور قرضـــی در آلومینیـــوم او را 
برگردانـــد که این مســـأله هم به ماجـــرای بیرانوند 

گره خورده اســـت.
همچنیـــن شـــنیده شـــده باشـــگاه پرســـپولیس 
تصمیـــم دارد در صـــورت جدایی قطعـــی گوهری و 
پیوســـتن احتمالی اش به باشـــگاه اراکی دروازه  بان 
دیگری را از کشـــورهای آســـیای میانه یا اروپایی به 

خدمـــت بگیرد.
فعـــلاً تنهـــا چیـــزی که می تـــوان گفـــت اینکـــه در 
صورت قطعـــی شـــدن جدایـــی بیرانونـــد اخباری 
گزینه نخســـت پرســـپولیس خواهد بود و همزمان 
بـــا در نظر داشـــتن ایـــن گزینـــه مذاکره بـــا دو گلر 
خارجـــی نیز جریـــان دارد تا باشـــگاه پرســـپولیس 
زمان کمتـــری را برای تعییـــن دروازه بان های فصل 

آینده صـــرف کند.

عزیزیان: دو سال است بیرانوند مسائل مالی را بهانه می کند

پرسپولیس گلر ششدانگ می خواهد
سرنوشت دروازه پرسپولیس با ماجرای بیرانوند گره خورده است

اخباری گزینه داخلی، مذاکره موازی با دو خارجی
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